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Informace z radnice
•	 Dnem	 30.	 září	 končí	 
Dr.	Kouba	svou	lékařskou	praxi	
v	 Nové	 Včelnici.	 Během	 října	
proběhne	 konkurs	 na	 nového	
praktického	 lékaře,	 který	 by	
měl	zahájit	praxi	od	1.	 listopa-
du.	Po	dobu	října	bude	ordina-
ce	Dr.	Kouby	prázdná.	Hodláme	
udělat	maximum	pro	to,	aby	se	
situace	 co	 nejdříve	 stabilizo-
vala	 a	 ve	městě	 byli	 opět	 dva	
praktičtí	lékaři.
•	 Na	 květnovém	 zasedání	
zastupitelstva	 byl	 schválen	
záměr	 přijetí	 investičního	
úvěrového	 rámce	 80	 milionů	
korun	 se	 splatností	 20	 let.	
Úvěr	by	měl	 sloužit	 k	 financo-
vání	 velkých	 investičních	 akcí	

(rekonstrukce	 domu	 služeb	 
a	 dalších).	 V	 srpnu	 byla	 v	 za-
stupitelstvu	projednána	jediná	
nabídka	 Komerční	 banky	 
na	 poskytnutí	 úvěru	 s	 pohyb-
livou	úrokovou	sazbou.	Zastu-
pitelstvo	 se	 rozhodlo	 odložit	
přijetí	případného	úvěru	až	na	
nové	 volební	 období.	 Splácení	
úvěru	 ovlivní	 hospodaření	
města	na	dlouhou	dobu,	proto	
je	třeba	postupovat	velice	obe-
zřetně.	Zejména	je	třeba	dobře	
zvážit	 nejen	 využití	 úvěru,	 
ale	 i	 jeho	 výši,	 dobu	 splácení	
a	porovnání	pohyblivých	a	fix-
ních	úrokových	sazeb.
•	 Byla	 dokončena	 studie	
řešení	 navýšení	 počtu	 parko-

vacích	míst	Na	Hliněnce.	Studie	
bude	 sloužit	 jako	 podklad	 pro	
zhotovení	 projektové	 doku-
mentace.	 Cena	 projektu	 je	 
1	milion	 korun,	 realizace	 akce	
předpokládá	 cca	 30	 milionů	
korun.	 Vzhledem	 k	 ceně	 bude	
nutné	 řešit	 realizaci	 projektu	
po	etapách.
•	 Dne	 11.	 září	 proběhla	 ko-
laudace	 nové	 komunikace	 
v	průmyslové	zóně.	V	současné	
době	 probíhají	 jednání	 o	 pro-
deji	pozemku.
•	 S	 končícím	 volebním	 ob-
dobích	 bych	 chtěl	 poděkovat	 
za	 práci	 všem	 zastupitelům	 
i	zaměstnancům	úřadu.	

Karel Dvořák

Informace z 35. veřejného zasedání zastupitelstva města
Zasedání	 se	 konalo	 ve	 středu	
29.	 srpna	 2018	 od	 19	 hodin	
v	 zasedací	 místnosti	 MěÚ	 
v	Nové	Včelnici.	Přítomno	bylo	
11	 zastupitelů,	 z	 veřejnosti	 
3	občané.	Po	schválení	progra-
mu,	zapisovatelky	a	ověřovate-
lů	zápisu	zastupitelstvo	města	
schválilo:
•	 Zprávu	 o	 uplatňování	
Územního	 plánu	 Nová	 Včel-
nice	 včetně	 požadavků	 na	
provedení	 změny	 č.	 1	 (zpráva	
se	 předkládá	 zastupitelstvu	 
k	 projednání	 každé	 4	 roky,	 

povinnost	vyplývá	ze	stavební-
ho	zákona);
•	 Smlouvu	 o	 vykonání	 pře-
zkoumání	 hospodaření	 města	
za	 rok	 2018	 auditorkou	 Ing.	
Květou	 Raušovou	 za	 cenu	 
25	000,-	Kč;
•	 Dodatek	 č.	 1	 smlouvy	o	dílo	
„Obnova	úpravny	vody	–	II.	eta-
pa“.	 Předmětem	 dodatku	 jsou	
vícepráce	 v	 ceně	 615	 390,-	 Kč	 
a	 změna	 termínu	 dokončení	
stavby	16.	9.	2018;
•	 Smlouvu	o	smlouvě	budoucí	
o	 zřízení	 věcného	 břemene	 –	

plánované	 uložení	 kabelu	 VN	
do	pozemků	města	v	souvislos-
ti	 s	 připravovanou	 přeložkou	
nadzemního	vedení	VN	(přelo-
žením	vedení	se	uvolní	tři	par-
cely	 pro	 výstavbu	 rodinných	
domků	v	lokalitě	Za	Kozlovkou	
–	Luční);
•	 Smlouvy	o	smlouvě	budoucí	
o	 zřízení	 věcného	 břemene	
–	 plánované	 uložení	 inženýr-
ských	sítí	do	pozemků	města:
-	 dešťová	kanalizace	pro	dům	
č.	p.	137	v	ulici	Vrchlického,

pokračování na str. 2 >
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Programová dotace – požádejte si včas…
Město	Nová	Včelnice	vyhlásilo	
pro	 rok	 2019	 programovou	
dotaci	 –	 bližší	 informace	 jsou	
zveřejněny	na	webových	strán-
kách	 města	 (kolonka	 ÚŘAD,	
DOTACE,	 ROK	 2019).	 Lhůta	
pro	 podání	 žádostí	 začala	
běžet	dnem	1.	8.	2018	a	končí	
dnem	31.	10.	2018.	Žádosti	se	
podávají	 na	 podatelnu	 Měst-

ského	 úřadu	 v	 Nové	 Včelnici.	
Žádost	musí	být	na	podatelnu	
doručena	 fyzicky	 nejpozději	
do	 uvedeného	 termínu	 výše,	 
tj.	 do	31.	10.	2018	včetně,	ne-
přihlíží	 se	k	případnému	datu	
podání	 k	 poštovní	 přepravě.	
Mimo	 uvedený	 termín	 není	
možné	o	programovou	dotaci	
žádat.

Prvňáci
-	 vodovodní	a	kanalizační	pří-
pojka	pro	dům	č.	p.	196	v	ulici	
Nádražní	(u	kulturáku);
•	 Smlouvy	 o	 zřízení	 věcného	
břemene	 –	 umístění	 inženýr-
ských	sítí	v	pozemcích	města:
-	 parc.	č.	1438/2	(Stará	Cesta),	
kabel	NN,	 jednorázová	úhrada	
45	000,-	Kč,
-	 parc.	 č.	 235/7	 (ulice	 Štítné-
ho),	 kabel	 NN,	 jednorázová	
úhrada	3	600,-	Kč,
-	 parc.	č.	1438/7	(Stará	Cesta),	

kabel	NN,	 jednorázová	úhrada	
3	400,-	Kč;
•	 poskytnutí	 příspěvku	 30	
000,-	 Kč	 Sboru	 dobrovolných	
hasičů	na	sportovní	aktivity;
Zastupitelstvo	města	neschvá-
lilo	 záměr	 prodeje	 pozemku	
parc.	č.	721/3	(betonové	opev-
nění	na	Vrškách).
Zastupitelstvo	 města	 projed-
nalo	nabídku	Komerční	banky,	
a.s.	na	poskytnutí	investičního	
úvěru	 ve	 výši	 80	 000	 000,-	 Kč	

(splatnost	 úvěru	 20	 let).	 Roz-
hodnutí	 o	 případném	 využití	
úvěru	 přenechalo	 do	 kompe-
tence	 nového	 zastupitelstva	
pro	volební	období	2018	-	2022.
Zastupitelstvo	 města	 vzalo	
na	 vědomí	 zprávu	 finančního	
výboru	 o	 provedení	 kontroly	
financování	sportovišť.
Celý	 zápis	 z	 jednání	 zastupi-
telstva	 je	 uložen	 k	 nahlédnutí	 
na	městském	úřadu.

Karel Dvořák

Upozornění
S	 blížícími	 se	 „dušičkovými“	
svátky	 upozorňujeme	 občany,	
že	stále	monitorujeme	prostor	
místního	 hřbitova,	 abychom	 
co	 nejvíce	 zamezili	 možným	
krádežím	a	vandalismu.

Oznámení  
o uzavření  
mateřské školy

Mateřská	škola	bude	ve	dnech	
29.	 a	 30.	 10.	 2018	 uzavřena	 
z	důvodu	opravy	elektroinsta-
lace	v	kuchyni	mateřské	školy.

Kamila Svatošová
ředitelka mateřské školy

Komunikace v průmyslové zóně
Pohádkový les
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Hasičské okénko
Po	 loňské	 pochvale	 od	 Kraj-
ského	 sdružení	 dobrovolných	
hasičů	 Jihočeského	 kraje	 
za	 pomoc	 s	 organizací	 krajské	
soutěže,	 jsme	 měli	 tu	 čest,	
uspořádat	Okresní	kolo	soutě-
že	 mladých	 hasičů	 a	 dorostu	
„Hry	 Plamen“,	 která	 se	 konala	
na	Atletickém	stadionu	v	Nové	
Včelnici	 28.	 května.	 Soutěže	
se	 zúčastnilo	 velké	 množství	
družstev	 a	 vítězové	 jednot-
livých	 kategorií	 postoupili	 

do	krajského	kola	„hry	Plamen“.	
Začátkem	 léta	 jsme	 pomohli	
sdružení	 SRPŠ	 s	 uspořádáním	
dětského	dne,	 který	byl	ukon-
čen	 pěnovou	 atrakcí,	 ve	 které	
se	děti	mohly	vyřádit.	
Již	tradiční	akcí	je	setkání	všech	
generací	 našeho	 sdružení,	
které	 je	 spojené	 s	 grilováním	
kuřat.	 Letos	proběhlo	 koncem	
července,	 a	 to	 za	 vydařeného	
počasí.	Dále	 jsme	organizačně	
pomáhali	na	Radouňské	rallye,	

dozorovali	u	pouťového	ohňo-
stroje,	 vypomáhali	 při	 organi-
zaci	 bezpečného	 provozu	 na	
trase	 cyklozávodu	 „Jarošovská	
šlapka“,	večerního	běhu	Novou	
Včelnicí	…	
Konec	 prázdnin	 byl	 spojen	 
s	 přípravou	 „Pohádkového	
lesa“	 a	 uspořádání	 hasičské	
soutěže,	 čemuž	 věnuji	 samo-
statný	článek.

Tomáš Hrubec  
(SDH Nová Včelnice)

Hasiči - Pohádkový les
Do	 říše	 pohádek	 se	 v	 sobotu	 
1.	 září	 vydalo	bezmála	80	dětí	
na	okruhu,	který	začínal	u	Atle-
tického	stadionu	Josefa	Jelínka	
v	 Nové	 Včelnici.	 Pokračoval	
okolo	 Zemědělského	 družstva	
a	 po	 hrázi	 Zámeckého	 rybní-
ka	 zpět	 na	 start.	 Dobrovolní	
hasiči	 připravili	 společně	 se	

skautským	 oddílem	 a	 dalšími	
pomocníky	 nápaditou	 trasu	
s	 celkem	 15-ti	 stanovišti.	
Po	 skončení	 čekala	 na	 děti	
odměna	 v	 podobě	 limonády	
a	 špekáčků,	 které	 si	 opékaly	 
v	prostoru	startu.	
Po	občerstvení	se	děti	ještě	vy-
dováděly	 na	 skákacím	 hradu,	

který	 pro	 tento	 účel	 zapůjčilo	
sdružení	SRPŠ.
Na	pohádkové	cestě	děti	plnily	
různé	 úkoly	 a	 potkaly	 mnoho	
zajímavých	 pohádkových	 po- 
stav,	 jako	 např.	 Šaška,	 Indiá-
ny,	 Červenou	 Karkulu	 s	 flin- 
tou,	 vodníka,	 vojáky,	 loupež-
níky,	 Obelixe	 s	 Panoramixem,	 

Flinstounovi,	 Samuraje,	 čerta	
a	 Káču,	 čarodějnici,	 Macha	 
a	 Šebestovou,	 kata	 s	 pachol-
kem.	 Zajímavým	 zpestřením	
bylo	 lanové	 centrum	 a	 již	 tra-
diční	lodičky.	
Závěrem	bych	chtěl	poděkovat	

všem,	 kteří	 se	podíleli	 na	pří-
pravě	pohádkových	stanovišť,	
také	 i	 všem	 organizátorům	 
z	 řad	 hasičů	 i	 ostatních	 v	
prostoru	 startu,	 kteří	 při-
pravili	 zázemí	 pro	 celou	 akci.	
Současně	 Vás	 také	 srdečně	

zveme	 na	 DRAKIÁDU,	 která	
bude	v	neděli	7.	října	od	14.00	 
na	louce	směrem	na	Žďár.

Tomáš Hrubec 
(SDH Nová Včelnice)

Hasiči - O pohár starosty města Nová Včelnice
Přesně	 týden	po	pohádkovém	
lese	 na	 nás	 čekala	 další	 orga-
nizačně	 velmi	 náročná	 výzva	
-	 soutěž	 v	 požárním	 útoku	 
„O	pohár	starosty	města	Nová	
Včelnice“.
Tato	 soutěž	 byla	 zařazena	 
do	Pelhřimovské	ligy	v	požární-

ho	útoku.	
Celkem	 se	 na	 soutěž	 dostavi-
lo	 17	 mužských	 a	 8	 ženských	
družstev.	 I	 přes	 velkou	 snahu	
se	 domácímu	 družstvu	 útok	
nevydařil	a	skončilo	celkově	na	
11.	místě.	
Vše	 pak	 vynahradilo	 domácí	

družstvo	 žen,	 které	 v	 perfekt-
ním	 čase	 18.68	 vyhrálo	 svoji	
kategorii.	
Opět	 velké	 poděkování	 spon-
zorům	 a	 všem	 za	 pomoc	 při	
organizaci.

Tomáš Hrubec 
(SDH Nová Včelnice)



6 7Novovčelnický zpravodaj Novovčelnický zpravodaj

Skauti

Kniha Nová Včelnice
Nevím,	 jakou	 zkušenost	 máte	
Vy,	 ale	 všichni	občané,	 se	 kte-
rými	 jsem	 se	 zatím	 setkala,	
mají	 z	 knížky	 velikou	 radost.	
O	 to	 víc	mě	 zarazilo	 to,	 co	 se	
rozpoutalo	 ihned	 po	 pouti	 na	
Facebooku.	 Svůj	 profil	 jsem	
už	 v	 tomto	 médiu	 zrušila,	 ale	
protože	 hanlivé	 texty	 kolovaly	
i	 v	 tištěné	 podobě,	 dovoluji	 si	
reagovat	touto	cestou.	

V	 textech	 nejenže	 řada	 žen	
(místních	 i	 tzv.	 přespolních)	
nevybíravým	 a	 dokonce	 i	 vul-
gárním	 způsobem	 napadala	
naši	 knihovnici	 paní	 Marii	 

Davidovou,	ale	jejich	texty	byly	
plné	nepravd	a	lží.	Než	někoho	
příště	 začnete	 urážet,	 zjistěte	
si,	prosím,	fakta.	

1.	Paní	Davidová	není	autorkou	
knihy	 a	 nepsala	 ani	 články,	
které	jsou	psány	tzv.	v	1.	osobě.	
Jejím	 úkolem	 nebylo	 dodané	
články	přepisovat	a	upravovat.	
Jejím	úkolem	bylo	pouze	knihu	
z	 dodaných	 materiálů	 uspo-
řádat.	 I	 to	byl	ale	podle	mého	
nesmírně	náročný	úkol.	Jen	od	
nás	z	TEBO,	a.s.	jsme	dodali	už	
5.	12.	2017	společně	s	článkem	
tolik	 dalších	 fotografických	

materiálů,	 že	 bylo	 těžké	 roz-
hodnout,	co	do	poslední	verze	
vybrat	a	jak	graficky	upravit.	

2.	 Výroba	 knihy	 byla	 městem	
a	 kulturní	 komisí	 zadána	 na	
základě	odezvy	vloni	vydaného	
novovčelnického	 kalendáře.	
Záměrem	 bylo,	 aby	 si	 občané	
napsali	knížku	sami,	aby	knížka	
vypovídala	 o	 tom,	 jak	 žijeme	
dnes	 a	 na	 co	 rádi	 a	 třeba	 
i	 neradi	 vzpomínáme.	 Za	
tím	 účelem	 bylo	 na	 Městský	
úřad	 v	 Nové	 Včelnici	 sezváno	 
22.	11.	2018	cca	50	lidí	-	zástup-
ců	zdejších	firem,	školy,	spolků	

a	organizací,	 kde	nás	pan	 sta-
rosta	a	zástupce	dodavatelské	
firmy	seznámili	se	zamýšlenou	
realizací.	 Měli	 jsme	 dostatek	
času	na	prohlídku	knížek	jiných	
měst	a	vesnic,	ale	 i	na	dotazy,	
jak	máme	postupovat.	

3.	Nejvíce	je	vyčítán	knížce	ne-
dostatek	 prostoru	 pro	 sport,	
konkrétně	atletiku.	Ale	zástup-
ců	sportovců	byla	na	výše	uve-
deném	 setkání	 většina.	 Proč	
do	 knížky	 nic	 nenapsali	 právě	
atleti,	 to	 je	otázka	na	ně.	Paní	
Davidové	to	ale	vskutku	vyčítat	
nemohou.		

4.	 Další	 výtky	 se	 týkají	 napří-
klad	vzpomínek	na	již	neexistu-
jící	spolky.	Prý	zbytečně	zabírají	
místo.	 Ale	 v	 tom	 přece	 je	 ta	

pravá	 krása	 knihy.	 Najednou	
jsme	 si	 alespoň	 připomněli,	
jakou	 obrovskou	 řadou	 aktivit	
to	naše	městečko	(a	tehdy	do-
konce	s	výrazně	nižším	počtem	
obyvatel)	žilo	a	nebyl	to	zdaleka	
jenom	sport.	 Je	to	až	k	nevíře,	
jak	 se	 kdysi	 dokázali	 občané	
bavit	a	kolik	zájmů	měli.	O	tom	
by	už	za	pár	let	nikdo	nic	nevě-
děl.	Moc	děkuji	všem	dobrovol-
níkům,	kteří	obětovali	spoustu	
svého	 volného	 času	 a	 obíhali	
pamětníky	 a	 jejich	 vzpomínky	
do	knížky	vložili.		

Závěrem	bych	 ráda	dodala,	 že	
právě	 tato	 knížka	 odhalila,	 jak	
moc	nám	všem	chybí	a	nejspíš	
i	 do	 budoucna	 budou	 chybět	
Ti,	 kteří	 už	 tu	 s	 námi	 bohužel	
nejsou.	A	nejsou	to	jen	zapálení	

zástupci	 sportovních	 odvětví,	
ale	i	kulturního	života	v	našem	
městě.	 Jejich	místa	v	naší	spo-
lečnosti	zůstávají	nezaplněna.

Díky	této	knížce	se	ale	alespoň	
něco	z	naší	minulosti	podařilo	
zachovat	a	z	archivů	a	vzpomí-
nek	 přiblížit	 nám	 všem.	 A	 bu-
de-li	následovat	ještě	jeden	díl	
(jak	 jsme	se	dozvěděli	na	křtu	
knížky	 o	 pouti,	 materiálů	 je	
ještě	dost	a	dost),	bude	jedině	
dobře.	Myslím,	že	každý	z	nás,	
kdo	 jsme	 alespoň	 trochu	 při-
spěli	k	realizaci	knihy,	už	trošič-
ku	 i	přemýšlí,	na	co	zapomněl	
a	 o	 co	 by	 se	 chtěl	 s	 ostatními	
podělit	příště.			

Dagmar Prokešová
archivářka TEBO, a.s.

Kniha o Nové Včelnici
Díky	 sociálním	 sítím	 může	
dneska	 kdokoliv	 komentovat	
cokoliv.	 Rádi	 píší	 na	 cizí	 zeď.	
V	 historii	 lidstva	 nebylo	 nikdy	
jednodušší	 někomu	 ublížit	
než	 právě	 dnes.	 Internetové	
hrdinství,	 kritika	 a	 hej	 se	 staly	
symboly	 naší	 doby.	 Možná	 je	
to	 dobou,	 ale	 možná	 to	 něco	
vypovídá	 o	 každém	 z	 nás.	 Je	
jen	 jediná	 cesta,	 jak	 se	dneska	
kritice	 vyhnout.	 NIC	 NEŘÍKAT,	
NIC	 NEDĚLAT	 a	 NIČÍM	 NEBÝT.	
A	proto	se	budu	raději	zabývat	
tím,	 čím	 jsem…A	 to,	 že	 každý	
může	mít	svůj	hlas,	ještě	nezna-
mená,	 že	mluví	 či	píše	pravdu.	
Ale	 i	 zlé	 věci	 mohou	 posloužit	
k	 dobré	 věci…já	 se	 budu	 dále	
smát	 a	 na	 lidi	 usmívat.	 Třeba	 
i	 na	 paní	 učitelku,	 na	 kuchaře	 
i	na	ostatní,	kteří	umí	„lajkovat“	
a	souhlasit	 s	urážkami,	aniž	by	
se	přesvědčili	o	pravdě…	

„Na začátku této knížky bylo 
setkání lidí, kteří ve Včelnici ně-
jakou dobu žijí, něco tu prožili 
a stále prožívají. Každý se nějak 
svým aktivním životem podílel na 
činnosti a životě Nové Včelnice. 
Sešlo se velké množství materi-
álů a čekala nás titěrná práce. 
Skloubit dohromady tolik mate-
riálů, vybrat kvalitní fotografie 
a podklady, trvalo pár měsíců. 
Žádný článek nebyl krácen či 
nějak upraven. Sami můžete 
posoudit, jestli se nám to poved-
lo.  Určitě s námi zavzpomínáte  
na náš Etynk, možná naleznete  
i sebe či své známé.
Poděkování patří všem, kteří se 
na této knize nějak podíleli. Nelze 
vyjmenovat všechny, bez toho 
aniž bych někoho opomenula. 
Veliký dík patří Pavlu Štanglovi, 
který obstaral velké množství 
podkladů a materiálů. Na úpravě 

některých článků se také podílela 
Dagmar Prokešová. 
Současné fotografie pořídil Petr 
Černoch a ráda bych poděko-
vala také Kamilu Pivkovi, který 
dronem nafotil naší Včelnici  
z ptačí perspektivy. 
Věřím, že se tato kniha vzpomí-
nek občanů naší obce dostane 
i do vzdálených koutů světa  
a nebude knihou poslední“.

Dle	těchto	slov	ze	závěru	knihy	
jistá	 paní	 „vydedukovala“,	 
že	 jsem	 autorkou	 této	 knihy.	 
Na	webové	stránky	Města	Nová	
Včelnice	 uveřejnila	 příspěvek	 s	
urážkami	 na	 mou	 osobu.	 K	 ní	
se	 připojila	 další	 skupina	 lidí	 a	
jejich	arogance	se	značně	stup-
ňovala.	
„Mám	 se	 stydět“	 (podle	 citace	
této	 paní).	 Knihy	 si	 mám,	 jak	

pokračování na str. 8 >
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... pokračování ze str. 7

Áčko
3.	kolo	Lišov	–	NV	1:5	(Pacholík	S.	3,	Didek	Z.,	Petráš	M.)
4.	kolo	NV	–	Týn	5:0	(Pacholík	S.	2,	Didek	Z.,	Průša	
J.,	Zápotoka	L.)
5.	kolo	Ševětín	–	NV	4:7	(Pacholík	S.	2,	Průša	J.	2,	
Blažek	O.,	Didek	Z.,	vlastní)
6.	kolo	NV	–	Čtyři	Dvory	1:2	(Pacholík	S.)
7.	kolo	Chýnov	–	NV	2:2	(Tuček	D.,	Průša	J.)

Béčko
2.	kolo	Jarošov	–	NV	2:0
3.	kolo	NV	–	Buk	2:1	(Hornát	M.,	Jaroš	D.)
4.	kolo	Suchdol	B	–	NV	2:2	(Nebeský	T.,	Pacholík	S.)
5.	kolo	NV	–	St.	Hobzí	4:0	(Pacholík	S.	3,	Hornát	M.)
6.	kolo	NV	–	Stráž	5:3	(Hornát	M.,	Tuček	D.,	Pacholík	
S.,	Matějka	J.,	Říha	J.)
7.	kolo	Kunžak	–	NV	2:2	(Matějka	J.,	Říha	J.)

Výsledkový sportovní servis

FOTBAL
bylo	 uvedeno	 na	 facebooko- 
vých	 stránkách	 Města	 Nová	
Včelnice	„nabouchat	do	kecek“,	
ale	 již	 se	 jich	 prodalo	 320	 ks	
a	 vzhledem	 k	 tomu,	 že	 jsem	
sběr	 a	 uspořádání	 článků	 do-
stala	 od	 svého	 nadřízeného	
jako	 pracovní	 úkol,	 měla	 bych	
si	 tam	 asi	 strčit	 i	 ostatní	 moji	
práci.	 Netuším,	 zda	 se	mi	 tam	
vejdou	 všechna	 moje	 ocenění	
za	 práci	 s	 dětskými	 čtenáři,	
za	 dlouhodobé	 vynikající	 ko-
munitní	 aktivity,	 za	 vynikající	
práci	s	dětmi	a	mládeží	(opsáno	
přesně	podle	diplomů).	Také	by	
se	 mi	 tam	 musela	 vejít	 hasič-
ská	 cisterna,	 hasičské	 vozidlo	
(jejich	 opravené	 části),	 elek-
trocentrála,	 dýchací	 přístroje	
či	 nafukovací	 člun,	 všechny	
autobusové	zastávky,	vybavení	
pavilonu	 mateřské	 školky,	 vy-
bavení	 knihovny,	 finance	 na	
knihy	získané	z	dotací	či	finance	
získané	 z	 dotace	 na	 kulturní	
akce,	které	jsem	nejen	v	pracov-
ní	 době	 vyřídila	 (pouze	 částka	
těchto	dotací	činí	Kč	1	105	920,-)	
ačkoliv	 toto	 nemám	 v	mé	 pra-
covní	 náplni.	 Neumím	 sama	
ohodnotit	 svoji	 práci,	 ale	 „mé	
děti“,	které	v	knihovně	vyrostly,	
se	 sem	 vracejí	 a	 někteří	 již	 se	
svými	dětmi.	
Dle	 facebookové	 konverzace	
mám	 „chodit	 kanálama“.	 Paní	
asi	nemá	představu	o	 velikosti	
kanálů	 a	 „velikosti“	 mé	 osoby.	
Nechci	 zde	 nic	 a	 už	 vůbec	 ne	
sama	sebe	zveličovat,	ale	tohle	
je	výrok	několika	obyvatel	Nové	
Včelnice.	Já	sama	jsem	si	ho	ne-
vymyslela.	
„Je	 to	 nehoráznost,	 neúcta	 
k	 panu	 Jelínkovi!“	 (další	 citace	 
z	 facebookového	 příspěvku).	
Čím	 asi,	 jak	 mohu	 psát	 o	 člo-
věku,	 kterého	 jsem	 já	 osobně	
nezažila	 ani	 jako	 učitele,	 ani	

jako	 trenéra	 atletiky.	 Já	 ho	
znám	jako	stálého	dopisovatele	
Novovčelnického	 zpravodaje,	
jako	 čtenáře	 knihovny	 a	 jako	
člověka,	 kterému	 jsem	osobně	
pomáhala	 s	 dotacemi…	 z	 toho	
vyplývá,	 že	 o	 panu	 Jelínkovi	
nemohu	 napsat	 „vše“,	 co	 pro	
včelnický	 sport	 udělal.	 To	 měl	
udělat	někdo	jiný.
A	 ostatní	 články	 o	 sportu	 či	
jiné.	 To,	 co	 si	 kdo	 dal,	 tam	 je.	
Jestli	 do	mé	 e-mailové	 schrán-
ky	 nějaký	 e-mail	 nedorazil,	 se	
těžko	 dozvím.	Mohla	 bych	 zde	
napsat,	„oni	si	nic	neposlali,	oni	
to	 neudělali“,	 ale	 já	 to	 nevím.	
Ano,	pokud	někdo	tvrdí,	že	ano,	
je	to	možné.	Zvláště	u	e-mailů	s	
obsahově	velkými	přílohami	se	
dá	 předpokládat,	 že	 nedorazí.	
Ale	osobně	si	nikdo	nestěžoval,	
že	 tam	 jeho	 příspěvek	 není.	
Nikdo	 osobně	 z	 „napadají-
cích“	 za	mnou	nebyl.	 Proč	 asi?	
Ve	 facebookovém	 prostředí	
se	 lépe	 uráží,	 než	 když	 se	 to	
někomu	má	říci	do	očí	a	očeká-
vat	odpověď.	
S	 knihou	byly	od	 začátku	 „jen“	
problémy.	 Až	 na	 listopadové	
schůzce	 jsem	 se	 dozvěděla,	 
že	 budu	 ta	 osoba,	 která	 bude	
„vše	 dávat	 dohromady“.	 Spo-
lupráce	 s	 vybranou	brněnskou	
firmou	 nebyla	 nejlepší.	 Ani	
jednou	 si	 firma	 nepřijela	 pro	
materiály	v	předem	domluvený	
termín.	Grafik	ze	začátku	vůbec	
nechtěl	 „svoji“	 práci	 přepra-
covávat.	 Počet	 stran	 knihy	 byl	
přesně	 daný	 a	 nešlo	 stránky	
„omezit“	 či	 „navýšit“.	 Bohužel,	
proto	 také	 na	 poslední	 chvíli	
vznikl	nápad	 jednotlivá	 témata	
oddělit	 leteckými	snímky.	Když	
jsme	 chtěli	 nafotit	 Včelnici	 
z	 okolních	 vyvýšenin,	 zjistili	
jsme,	 že	 je	 „krásně	 zelená“.	
Kniha	 byla	 také	 tvořena	 vedle	

mé	 hlavní	 práce	 –	 knihovnice	
a	 také	 vedle	 práce	 matrikář-
ky,	 kdy	 jsem	 více	 jak	 tři	 čtvrtě	
roku	 oddávala	 místo	 kolegyně,	
která	neměla	v	 té	době	matrič-
ní	 zkoušky.	 Knihovna	 není	 jen	 
o	půjčování	knížek	a	zástup	mé	
dvouměsíční	 nemoci	 ji	 místo	
mne	 nevykoná.	 Mnozí	 ani	 nic	
napsat	 nechtěli,	 co	 kdyby	 tam	
náhodou	 dali	 něco	 špatně,	 co	
kdyby	 na	 někoho	 zapomněli…	
ano,	 i	 toto	 bylo	 téma	 výmluv,	
proč	tam	nic	nedat…	bohužel.
A	 že	 by	 mi	 někdo	 pomohl,	 NE	
opravdu	NE,	v	dnešní	době	se	to	
prostě	NEVYPLÁCÍ.	Ano,	našlo	se	
pár	jedinců,	ale	raději	je	nebudu	
jmenovat	 z	 důvodu	 jejich	mož-
ného	 urážení.	 Neočekávám	 ani	
od	 nikoho	 omluvu	 a	 ani	 bych	
tuto	 omluvu	 nepřijala.	 Nemám	
na	 to	 čas…	 ve	 svém	 volnu	 se	
věnuji	mnoho	dalším	aktivitám,	
od	 přispívání	 na	 nemocné	 či	
opuštěné	pejsky	až	po	pořádá-
ní	 zkoušek	 klubových.	 Večery	
trávím	 v	 odborných	 knihách	 
a	studiem.	Tak	proč	se	 zabývat	
něčím,	co	 je	 „náležitě“	oceněno	
určitými	 lidmi.	 Jen	 si	 tito	 lidé	
neuvědomují,	že	 jim	budou	dě-
kovat	 ti	 ostatní,	 pro	 které	 jsem	
vykonávala	 i	 věci,	 které	 vyko-
návat	 vůbec	 nemusím,	 nebo	
nejsou	 v	mé	 pracovní	 náplni	 či	
ve	svém	vlastním	volnu.	Ale	pro	
tyto	 „lajkující“	 a	 „křičící“	 lidi	 to	
určitě	 nebude	problém	 -	NĚCO	
ŘÍCI,	 NĚCO	 UĎELAT	 a	 NĚČÍM	
BÝT.	Zajisté	 již	dnes	za	 „dveřmi	
úřadu“	 stojí	 davy	 lidí,	 kteří	 se	
vrhnou	 na	 další	 díl	 této	 knihy,	
nebo	kteří	chtějí	pro	lidi	z	Nové	
Včelnice	něco	udělat	nad	rámec	
svých	 pracovních	 povinností	
a	 ještě	 být	 veřejně	 napadáni,	
dokonce	na	 veřejných	 faceboo-
kových	 stránkách	 konkrétního	
města.																			Marie Davidová

Dranreb	 Nová	 Včelnice	 po	
loňské	 neúspěšné	 účasti	 ve	
2.	 lize	 (třetí	 nejvyšší	 repub-
liková	 soutěž)	 letos	 startuje	
o	 soutěž	 níž	 v	 Regionální	 lize	
Jihočeského	 kraje.	 V	 aktuální	
sezoně	máme	zatím	odehrané	
pouhé	 dva	 zápasy	 se	 ziskem	
čtyř	 bodů	 (jedna	 výhra,	 jedna	
prohra	 na	 nájezdy).	 Cíle	 pro	
letošní	 sezonu	 jsou	 samozřej-
mě	 vysoké.	 Chceme	 zkuše-
nosti	 z	 loňské	 sezony	 přetavit	 
v	úspěch	v	té	letošní.	V	letošní	
sezoně	 se	nám	podařila	navá-
zat	 oboustranná	 spolupráce	
s	 prvoligovým	 týmem	 TJ	 HBC	
Olymp	Jindřichův	Hradec.	V	le- 
tošní	 sezoně	se	 tak	ve	včelnic-
kém	dresu	objeví	několik	borců	
se	zkušenostmi	z	extraligy.	Zá-
roveň	se	v	dresu	 jindřichohra-
deckého	celku	v	letošní	sezoně	
objeví	 nadějní	 křídelní	 útoč-
níci	 Dranrebu	 Miloslav	 Sedlák	 
a	Vojtěch	Strašík.

Výsledky odehraných 
utkání:

SK Beer Stars Pluhův Žďár -  
TJ HC Dranreb City Nová Včel-
nice 4:5ss

Komentář	k	utkání	(autor	David	

Sváček,	obránce):
První	letošní	mistrovské	utkání	
jsme	odehráli	proti	Beer	Stars	
Pluhův	 Žďár.	 Do	 utkání	 jsme	
vstoupili	 lépe	 a	 rychle	 jsme	
se	 dostali	 do	 vedení.	 V	 utkání	
jsme	 již	 vedli	 4:1,	 ale	 bohužel	
jsme	 přestali	 hrát	 ten	 hokej-
bal,	 který	 jsme	 doposud	 hráli	
a	Pluhův	Žďár	vyrovnal	na	4:4.	
Zápas	 došel	 až	 do	 samostat-
ných	 nájezdů,	 kde	 byl	 úspěš-
nější	domácí	tým.	Odvážíme	si	
tedy	porážku	5:4	po	samostat-
ných	 nájezdech.	 Do	 příštího	
zápasu	 jdeme	 ale	 s	 chutí	 po	
vítězství.	 Za	 náš	 tým	 odehrál	
své	 první	 utkání	 mladý	 hráč	
Pavel	Biernat,	který	se	předsta-
vil	hned	ve	svém	prvním	utkání	
pěkným	gólem	a	několika	dal-
šími	šancemi,	a	také	Milan	Ma-
jerik,	který	doposud	hrál	 za	TJ	
HBC	Olymp	 Jindřichův	Hradec	
spousty	 let,	 čili	 do	 našeho	
týmu	přináší	velkou	zkušenost.

TJ HC Dranreb City Nová 
Včelnice - HBC Falcon České 
Budějovice 3:1

Komentář	k	utkání	(autor	David	
Sváček,	obránce):
Dnes	 jsme	 odehráli	 první	
soutěžní	 domácí	 utkání	 této	

sezóny	proti	 týmu	HBC	Falcon	
České	 Budějovice.	 Celé	 utkání	
jsme	 si	 drželi	 vedení,	 a	 ačko-
liv	 jsme	 mohli	 dát	 gólů	 více,	 
i	 tak	 jsme	dokráčeli	k	vítězství	
3:1.	 Za	 Dranreb	 odehrál	 své	
první	utkání	této	sezóny	velice	
zkušený	 hráč	 Martin	 “Mate”	
Landkammer,	 který	 nastou-
pil	 na	 střídavý	 strat	 z	 týmu	 
TJ	 HBC	 Olymp	 Jindřichův	
Hradec.	 Především	 bychom	
chtěli	 dnes	 poděkovat	 divá-
kům,	kterých	dorazilo	v	sychra-
vém	počasí	opravdu	dost.

Program domácích utkání:
sobota	29.09.	2018,	14:00	
-	SK	Suchdol	nad	Lužnicí	„B“
sobota	13.10.	2018,	14:00	
-	SK	Rosa	České	Budějovice
sobota	27.10.	2018,	14:00	
-	HBC	Prachatice	„C“
sobota	17.11.	2018,	14:00	
-	SK	Beer	Stars	Pluhův	Žďár
sobota	02.03.	2019,	14:00	
-	HC	ŠD	Písek	„B“
sobota	16.03.	2019,	14:00	
-	HBC	Zliv	„B“
sobota	30.03.	2019,	14:00	
-	TJ	Platan	Protivín

Miroslav Kubín
oddíl hokejbalu

HOKEJBAL
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Od	 2.	 10.	 2018	 bude	 startovat	 další	 ročník	 EKL.	
Hrací	dny	jsou	v	úterý	–	v	těchto	dnech	také	probí-
hají	tréninky	žáků	od	15:00	do	17:00

Nejbližší zápasy:
Kolo	2.	10.	2018
Škudra	-	Kameni	17:30
Berušky	-	Jarmilky	19:00
Rafani	-	Hasiči	20:30

Kolo	9.	10.	2018	
Hasiči	-	Kameni	17:30
Jarmilky	–	Škudra	19:00
Rafani	–	Berušky	20:30

Nejbližší zápasy divize:
19.10.	2018	v	pátek	17:30	TJ	Nová	Včelnice	
–	TJ	Sokol	Chotoviny
2.11.2018	v	pátek	17:30	TJ	Nová	Včelnice	
–	TJ	Jindřichův	Hradec
 
Nejbližší zápasy okresního přeboru:
5.10.2018	v	pátek	18:00	TJ	Nová	Včelnice	B	
–	TJ	Slovan	Jindřichův	Hradec	B
26.10.2018	v	pátek	18:00	TJ	Nová	Včelnice	B	
–	TJ	Loko	České	Budějovice	C

Oddíl kuželek MK

KUŽELKY

ATLETIKA
Večerní běh Novou Včelnicí - Memoriál Josefa Jelínka

Za	pěkného	zářijového	počasí	se	ve	čtvrtek	6.	9.	2018	konal	tradiční	již	47.	ročník	Večerního	běhu	
Novou	Včelnicí.	Letošního	ročníku	se	zúčastnilo	210	běžců	všech	věkových	kategorii,	kteří	zároveň	
uctili	památku	zakladatele	tohoto	závodu	Josefa	Jelínka.	Běžecké	tratě	byly	od	100m	na	stadionu	pro	
nejmenší	děti	až	do	4700m	pro	závod	mužů	a	žen	„2.	ročník	Memoriálu	Josefa	Jelínka“.

Vítězové letošního ročníku:
100m	–	děti	r.	2013	a	mladší	 Matyáš	Smrčka	 Kristýna	Pokorná
200m	–	r.	2011-2012	 Lukáš	Zdeněk	 Daniela	Šašková
300m	–	r.	2009-2010	 Antonín	Valda	 Jindřiška	Jílková
500m	–	r.	2007-2008	 Matěj	Šívr	 Adéla	Štefanová
850m	–	ml.	žactvo	r.	05/06	 Šimon	Michálek	 Tereza	Řádová
1,4km/850m	–	st.	ž.	r.	03/04	 Jáchym	Hojný	 Simona	Voráčková
2,55km	–	dorostenci	r.	01/02	 Štěpán	Pokorný
1,4km	–	ženy	 Eva	Lustigová
1,4km	–	veteránky	 Lucie	Tischlerová
2,55km	–	veteráni	U50	 Jaromír	Habara
2,55km	–	veteráni	U70	 Vladimír	Pechek
2,55km	–	veteráni	U80	 Jan	Škrleta

MEMORIÁL JOSEFA JELÍNKA
4,7km	ženy:
1.	 Pavla	Schorná	-	Klub	biatlonu	
	 Staré	Město	pod	Landštejnem
2.	 Eva	Lustigová	–	Los	Angeles
3.	 Hana	Buřičová	–	Banes	Pacov

4,7km	muži:
1.	 Jiří	Csirik	-	Atletika	Písek
2.	 Jan	Kreisinger	-	SK	Studenec
3.	 Filip	Kašpar	–	Banes	Pacov

Partnery letošního 
47. ročníku byly:
Město	 Nová	 Včelnice,	 Česká	
unie	sportu,	TEBO	a.s.,	Arnošt	
Štefl	s.r.o.,	Starka	s.r.o.,	Helena	
Hřebíková,	PALCO	s.r.o.,	Země-
dělské	 Družstvo	 Nová	 Včelni-
ce,	 Věra	 Škrletová	 Švadlenka,	
Libor	 Šuhájek,	 Sdružení	 DU-
HA-COLOR,	 HEI-Sport	 Tomáš	
Hekrle,	Josef	Nejedlý,	Housaro-
vi	s.r.o.,	Fakulta	managementu	

J.	Hradec	VŠE.
Atletický	oddíl	TJ	Nová	Včelnice	
děkuje	…
všem	 partnerům,	 sponzorům,	
běžcům	 i	 fanouškům,	 kteří	 se	
podíleli	 na	 tomto	 běžeckém	
závodě.
Těšíme	se	i	v	dalších	letech	na	
všechny	 běžce,	 kteří	 přijdou	
závodit,	nebo	si	s	chutí	zaspor-
tovat.																																							

 -ms-

Mistrovství České republiky mužů a žen do 22 let
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1.- 2. 9. 2018 se v Ostravě 
konalo MČR do 22 let.

Atletický	oddíl	TJ	Nová	Včelnice	
úspěšně	reprezentovali	3	atleti.
Super	 výkon	 dosáhl	 (věkem	
ještě	 dorostenec)	 MAREK 
STRNAD.	 V	 závodě	 na	 800	 m	
postoupil	 ze	 sobotních	 rozbě-
hů.	V	nedělní	finále	se	nezalekl	
starších	soupeřů,	ani	rychlého	
mezičasu	 a	 v	 cíli	 se	 radoval	 

z	 kvalitního	 osobního	 rekor-
du	 1:53.63	 a	 celkově	 5.	místa.	
Zvítězil	 Lukáš	 Hodboď,	 osmý	 
z	 letošního	Mistrovství	 Evropy	
v	Berlíně.
2	 atletky	 našeho	 atletického	
oddílu	 (věkem	 také	 ještě	 do-
rostenky)	 získávaly	 zkušenosti	
v	těchto	závodech:

NIKOLA JEŽKOVÁ
100m	–	12,89sec	–	17.	místo

100m	 překážek	 –	 15,52sec	 
–	18.	místo

JOHANA ŠÍMOVÁ
400m	 překážek	 –	 67,54sec	 
–	18.	místo
Účast	 všech	 atletů	 na	 tomto	
mistrovství	je	velkým	individu-
álním	úspěchem.	
Gratulujeme	 a	 děkujeme	 za	
úspěšnou	 reprezentaci	 atletic-
kého	oddílu.																											-ms-

... pokračování ze str. 11

Atletický	 oddíl	 TJ	 Nová	 Včel-
nice	 v	 letošním	 roce	 soutěžil	 
s	8	družstvy	v	krajské	soutěži.
Družstvo	 mužů	 a	 mladších	
žáků	se	umístilo	na	2.	místě
Družstvo	 juniorek	 postoupilo	 
z	 oblastního	 přeboru	 3	 krajů	 
na	 Mistrovství	 Čech	 družstev,	
kde	osadilo	12.	místo
Družstva	 starších	 žáků,	 star-
ších	 žákyň,	 mladších	 žákyň	 
a	 přípravky	 obsadila	 v	 kraj-
ském	 přeboru	 „bramborová“	 
4.	místa.
Družstvo	žen	obsadilo	5.	místo.
Všem	 atletům	 a	 jejich	 trené-
rům	gratuluji	a	děkuji	za	úspěš-
nou	 reprezentaci	 atletického	
oddílu.

-ms-

KPD muži
1.	BAK	Bechyně
2.	TJ	Nová	Včelnice
3.	 TJ	 Lokomotiva	 Veselí	 nad	
Lužnicí
4.	SK	Čtyři	Dvory	České	Budě-
jovice

KPD ženy
1.	TJ	SK	Čéčova	Č.	Budějovice
2.	BAK	Bechyně
3.	TJ	Sokol	Milevsko
4.	TJ	Lokomotiva	Veselí	nad	L.

5.	TJ	Nová	Včelnice
6.	SKOK	J.	Hradec
7.	TJ	Blatná
8.	TJ	Jiskra	Třeboň

Přebor Jihočeského, Plzeň-
ského a Karlovarského kraje

OMD Juniorky
1.	AK	ŠKODA	Plzeň
2.	TJ	Sokol	SG	Plzeň-Petřín
3.	Triatlet	Karlovy	Vary
4.	TJ	Nová	Včelnice
5.	SC	Start	Karlovy	Vary
6.	Atletika	Klatovy
7.	 SK	Čtyři	Dvory	České	Budě-
jovice
8.	AC	Domažlice
9.	TJ	Sokol	České	Budějovice

KPD žáci starší
1.	TJ	Sokol	Č.	Budějovice
2.	TJ	VS	Tábor
3.	SKOK	J.	Hradec
4.	TJ	Nová	Včelnice
5.	SK	Čtyři	Dvory	Č.	Budějovice
6.	TJ	SK	Čéčova	Č.	Budějovice
7.	Veselá	Atletika

KPD žákyně starší
1.	TJ	VS	Tábor
2.	TJ	Sokol	Č.	Budějovice
3.	TJ	SK	Čéčova	Č.	Budějovice
4.	TJ	Nová	Včelnice

5.	TJ	Lokomotiva	Veselí	nad	L.
6.	SKOK	J.	Hradec
7.	Atletika	Prachatice
8.	SK	Čtyři	Dvory	Č.	Budějovice
9.	TJ	ČZ	Strakonice
10.	Atletika	Písek
11.	Veselá	atletika

KPD žáci mladší
1.	TJ	VS	Tábor
2.	TJ	Nová	Včelnice
3.	TJ	SK	Čéčova	Č.	Budějovice
4.	TJ	Sokol	Č.	Budějovice	
5.	SKOK	J.	Hradec
6.	SK	Čtyři	Dvory	Č.	Budějovice	
7.	Atletika	Písek
8.	TJ	Lokomotiva	Veselí	nad	L.
9.	Veselá	atletika
10.	Atletika	Prachatice

KPD žákyně mladší
1.	TJ	VS	Tábor
2.	TJ	Sokol	Č.	Budějovice	A
3.	SKOK	J.	Hradec
4.	TJ	Nová	Včelnice
5.	TJ	SK	Čéčova	Č.	Budějovice	
6.	Atletika	Prachatice
7.	SK	Čtyři	Dvory	Č.	Budějovice
8.	TJ	Blatná
9.	Atletika	Písek
10.	TJ	Lokomotiva	Veselí	nad	L.
11.	TJ	Sokol	Č.	Budějovice	B

Krajský přebor družstev 2018
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Řádková inzerce
Koupím	 obrazy,	 mince,	 známky,	 šavle	 a	 vojenské	 předměty,	 rádia,	 hodiny,	 nábytek,	 porcelán,	
knihy	a	jiné	staré	věci	nebo	motorku.	Jednotlivě,	sbírku	nebo	pozůstalost.	Tel:	722	777	672.

Kultura

Městská knihovna
2. října v 17 hodin	–	O	výkladu	karet	–	přednáška	
Elišky	Beránkové
3. října –	Den	otevřených	dveří
8. října v 15 hodin	 –	 Setkání	 seniorů	 v	 dět-
ském	 oddělení	 knihovny	 u	 příležitosti	 výstavky 
	k	100.	výročí	vzniku	samostatného	českosloven-
ského	státu
9. října v 17 hodin –	Domácí	 kosmetika	 –	dílna	
paní	Ilony	Dvořákové	(přihlášky	předem)
10. října v 18 hodin	–	Osvěžte	se	světlem	a	vůní
11. října v 17 hodin	 –	 Prožívejte	 harmonický	 
a	 láskyplný	 vztah	 mezi	 mužem	 a	 ženou	 –	 žijte	
lásku	–	seminář	Aleny	Maršíkové	Fingerhutové
16. října v 17 hodin	–	Šest	stádií	nemoci,	aneb,	jak	
dlouho	trvá,	nežli	se	nemoc	plně	projeví	–	před-
náška	Ivy	Georgioevové
23. října v 17 hodin –	Regrese	a	minulé	životy	–	
přednáška	Ilony	Vítkové
Zámek
13. října v 19 hodin	–	Vítězslav	Novák	na	prahu	
svých	jubileí	–	pěvecký	koncert
Kulturní dům
10. října v 10 hodin –	 O	 princezně,	 Luciášovi	 
a	makových	buchtách

Kamenice nad Lipou

KPD přípravka (společná 
družstva dívek a chlapců)
1.	TJ	Sokol	Č.	Budějovice	„A“
2.	TJ	VS	Tábor	„A“
3.	TJ	SK	Čéčova	Č.	Budějovice	
4.	TJ	Nová	Včelnice	
5.	SKOK	J.	Hradec

6.	Atletika	Prachatice	„A“
7.	Atletika	Písek	
8.	SK	Čtyři	Dvory	Č.	Budějovice
9.	TJ	Sokol	Milevsko
10.	TJ	ČZ	Strakonice	
11.	TJ	VS	Tábor	„B“
12.	TJ	Lokomotiva	Veselí	nad	L.

13.	Veselá	atletika
14.	TJ	Sokol	Č.	Budějovice	„B“
15.	SKP	České	Budějovice
16.	TJ	Blatná
17.	Atletika	Prachatice	„B“

PRODEJ BRIKET
NOVÝ Briketovací lis 

(tvrdé brikety z měkkého dřeva)

PALCO S.R.O., HUSOVA 80, NOVÁ VČELNICE
TEL. 602 476 310 

(MOŽNOST ODVOZU PO DOHODĚ)

CENA 4,-/KG
Baleno po 25kg

Dále nabízíme možnost 
odběru suchých odřezků z výroby 

(valník nebo přistavení vlastního vleku).



14 15Novovčelnický zpravodaj Novovčelnický zpravodaj



16 Novovčelnický zpravodaj


